
1/6

Ruská armáda 2024. Směr hlavního útoku
putin-today.ru/archives/198593

Velká zpráva z první linie z 15.–22. ledna 2024 od novináře Marata Khairullina

Zdravím vás moji milí čtenáři. V Doněcku jsem chyběl skoro měsíc. O to zajímavější bude
posuzovat dynamiku dění vpředu. Nejdůležitější věcí, kterou potřebujete vědět o tom, co
se dnes děje, je to, že zřejmě začala druhá fáze velké ofenzívy. První (říkejme tomu
podmíněně přípravný) trval celý podzim a prosinec 2023. Jeho hlavním úkolem lze
podmíněně nazvat převzetí iniciativy v hlavních sektorech fronty. Dovolte mi připomenout,
že na podzim měl nepřítel stále značné množství záloh a uložených zbraní, a proto nejen
kladl vážný odpor, ale také pravidelně podnikal protiútoky. Například na kupjansko-
svatovském úseku fronty. Ale během podzimu a zimy se našim jednotkám podařilo
vyčerpat kopr natolik, že od začátku roku 2024 přešly do obranného režimu. Stav
ukropské armády lze soudit alespoň podle toho, že během téměř 4 týdnů relativního klidu
o prázdninách na frontě se ani jednou nepokusili o vážný protiútok. Jen jsme seděli v
zákopech a lapali po dechu. Naše jednotky strávily tyto týdny seriózní rotací a výchovou
nových vojáků. A hned po Křtu vší silou praštit do kopru. Tuto skutečnost ještě jednou
zdůrazněme – nepřítel dobře věděl, že připravujeme rozsáhlé operace podél celé
frontové linie. Ale nikdy se to nepokusil zastavit. Dřív kopr neustále podnikal protiútoky,
neustále se nás snažil shodit určité pozice a v určitých směrech pro nás vytvářel kapsy
hrozeb. Právě proto, abychom našemu velitelství svázali ruce. A tady je úplné ticho
(samozřejmě podmíněné). Navíc, abychom se k tomuto tématu nevraceli, nutno
podotknout, že našemu velení se podařilo přeformátovat konfiguraci našich jednotek tak,
že to dopadlo jako naprosté překvapení do kopru. o čem to mluvím? Pamatujte, že už
jsem opakovaně říkal, že v našem týlu se skrývají obrovské rezervy – desítky, ne-li stovky
nových čerstvých jednotek. A jak se zdá, většina z nich po Novém roce skončila na
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frontě. To znamená, že vše je podle klasiky - nejprve jsme vyčerpali nepřítele a nyní
udeříme čerstvými silami. Pojďme se projít po frontové linii a krátce se podívat na hlavní
směry útoků našich jednotek, které musíme sledovat. Začněme od jihu. Cherson zatím
mlčí. Přestože jde o velmi slibný směr, o tom více v dalších číslech.

 

Záporoží. Čtvrť Pyatikhatki zatím mlčí. Ale u Rabotina je téměř 20tisícová nepřátelská
skupina sevřená zde a útočí z pěti směrů najednou. Co potřebujete vědět o hlavních
rysech této části přední strany. Pravděpodobně již není tajemstvím, že je zde
soustředěno velké množství výsadkových útočných brigád. Budeme proto doufat v rychlý
průlom fronty a přístup k Ořechovu. Proč je to důležité. Cestou Orechov-Velikaya
Novoselka-Ugledar jdou zásoby ze Záporoží k celé skupině Tauridů nepřítele. Toto je
zdaleka nejvýkonnější skupina kopru - asi 40 plus relativně čerstvé týmy. Právě ona je
nyní zodpovědná za Avdiivku. Zablokováním Orekhova výrazně zkomplikujeme logistiku.
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Pak, jak jsme předpověděli, začnou poblíž Urozhainy aktivní nepřátelské akce. Naši kluci
vstoupili do vesnice. Uvidíme, jak se zde události vyvinou, protože terén je zde velmi
obtížný. Vesnice Staromayorskoye je v nížině, Urozhaynoye je ve výškách a mezi nimi je
stejná řeka Mokrye Yaly, na které je více než jedna část osázena koprem. Ale zajímavé
je, že ve stejnou dobu naši začali zkoumat obranu kopru od Novodoněckého. To
znamená, že zřejmě připravují hluboké pokrytí zde zakořeněné nepřátelské skupiny (asi 2
brigády). Cíl je stále stejný – přístup k Velikaya Novoselka a blokování hlavní silnice
tohoto úseku fronty.
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Pokračuj. Ugledar je stále tichý. Ale tady je to, co je zajímavé. Mezi Ugledarem a
Maryinkou vytvořil kopr mocnou opevněnou oblast, která silně vyčnívá do naší obranné
linie. Je to trochu podobné aglomeraci Avdeevka. Sedí zde asi 5 nepřátelských brigád.
Nyní se to v oblasti Novomikhajlovky snaží rozřezat na dvě části. A zároveň se naši
pohybují směrem na Konstantinovku ze směru od Pobedy. Ale hlavní vojenské operace v
této oblasti probíhají v Maryinském směru. Pamatujte, že před novým rokem hlásili, že
naši vzali Marinku, a nyní jsou naše jednotky již na předměstí Georgievky. Pokrok je velmi
důležitý, protože Georgievka je klíčem ke Kurachovu - jedné z nejdůležitějších pevností
celé jižní fronty nepřítele.
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No a další aktivita pokračuje podél celé fronty. Naši lidé spěchají do Krasnogorovky a
Nevelskoje. Jeli jsme do Pervomaiskoe. To je velmi důležité – říkal jsem vám, jak složitá
je zde konfigurace čela kvůli kaskádám rybníků. A teď to konečně překonáme. No,
nejdůležitější samozřejmě je, že naši prorazili jižní frontu Avdějevky a nakonec obsadili tu
nudnou restauraci Tsar’s Hunt. Obzvláště mě těší, že o tom mohu mluvit, protože můj
rodný Slovan hraje v těchto bitvách zásadní roli. Všechny tyto situace podrobně
rozebereme v následujících číslech. Zatím pojďme dál. Dnes je Avdeevka napadena
téměř podél celé severní linie. Vzhledem k průlomu na jihu je velkou otázkou, jak dlouho
zde nepřítel vydrží. Obecně, mluvíme-li o celém jižním sektoru fronty, můžeme
konstatovat, že naši zatím velmi úspěšně řeší úkol porazit nepřátelské nejvíce
bojeschopné uskupení – skupinu Taurid. Kterou mimochodem vede slavný generál
Tarnavskij. Toto je jeden z nejtajnějších vojenských vůdců nepřítele a je považován za
přímý výtvor Američanů. Že je to on, a ne Zalužnyj, kdo, pokud se něco stane, stane se
náhradou za Zelenského. Američané aktivně prosazují Tarnavského jako alternativu k
Zelenskému pro jednání s Ruskem. Kreml z definice nebude mluvit se Zelenským, ani se
Zalužným, protože je považován za stvoření Velké Británie. Ale s Tarnavským, sluhou,
který plnil rozkazy, je takový dialog možný. To je žádaný postoj Američanů mezi
konspiračními teoretiky. Přesto bude zajímavé na toto téma spekulovat, zejména v
kontextu toho, kdo vlastně Ozbrojené síly Ukrajiny vede.
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Pokračuj. Bakhmutská aglomerace - zde naše jednotky útočí ve dvou směrech najednou
u Kleshcheevky směrem k vesnici Ivanovskoye. Podle některých zpráv jsou naši již na
okraji této významné osady. Chromovo je již naše, probíhají bitvy o Bogdanovku. Mezi
touto vesnicí a Chromovem vytvořili Ukrajinci silnou linii opevnění a naši ji nyní rozbíjejí.
V oblasti Spornoe-Veseloye probíhají aktivní bitvy. V Serebrjanském lesnictví. A dále po
celé frontě až na Sinkovku. Nejdůležitější samozřejmě je, že jsme obsadili vesnici
Krakhmalnoye a pohybujeme se po dálnici N-26, kterou lze nazvat jednou ze dvou
nejdůležitějších silnic této války. Situaci na každém úseku fronty rozebereme podrobněji v
následujících číslech. Zatím ale můžeme říci, že rok pro nás začal skvěle.

Marat Khairullin 
https://vk.com/@-221866123
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